
Udtalelse om OperaSalonen fra tidligere sæsoner


Sarah Sylvest, eventkoordinator ved Folkehuset Absalon, d. 5. maj 2022:


I Folkehuset Absalon ønsker vi, at skabe fællesskaber og komme hinanden ved. Dette gør vi 

igennem aktiviter og oplevelser. Vi ønsker, at have et bredt udvalg af meget forskelligt 

indhold, fx er det både muligt at lave yoga, spille banko, spise fællesspisning, lave keramik 

eller opleve opera i huset. Absalon ønsker, at gøre vores aktiviter og oplevelser tilgængelig 

for mange mennesker og præsenterer noget, som man også normalt forbinder med noget fin-

kulturelt. Vi ønsker at det skal gøres mere folkeligt og tilgængeligt for vores gæster. 

Opera har været en af de ting, som normalt forbindes med noget både dyrt, fin-kulturelt og 

måske lidt svært at gå til. Men vi ønsker at vores gæster skal få en opera oplevelse, som skal 

være mere i øjenhøjde og folkeligt. Derfor har vi skabt en meget uformel stemning til disse 

arrangementer, hvor der kan drikkes en øl eller sodavand og folk sidder ved langborde 

samtidig med, at der opleves opera. 

Vi har fået rigtig meget god feedback fra vores gæster, der synes det er spændende at opleve 

opera på en ny måde. Derudover har vi haft mange i huset, der aldrig har oplevet opera før, 

men synes det virkede overskueligt og sjovt, at stifte bekendskab med det her i huset. Vi vil 

meget gerne have flere operaoplevelser i huset og få et bredt publikum til opera. 


